
 

Motie: Herplant behoud bladmassa, versterk biodiversiteit

De gemeenteraad in vergadering bijeen op 27 november 2021 in bespreking over de Bomen-
verordening, 

constaterende dat, 

- het college heeft besloten 1700 extra bomen aan te planten, 

- er grote achterstanden bestaan bij het herplanten van bomen, 

- gebleken is dat er bij herplant van zeer grote Iepen voor een variant is gekozen die in 
volgroeide toestand niet groter is dan een flinke struik, 

mede overwegende dat, 

- het behoud van bomen niet slecht om het plaatsen van stammen gaat maar juist de 
omvang van de bladerkroon van belang is voor CO2 opslag, bestrijden van hittestress  
en als waardplant voor insecten, vogels en andere organismen, 

- de kleine iepensoort weliswaar resistent is tegen Iepziekte, maar dat er ook grote ie-
pensoorten bestaan die voldoende weerstand hebben tegen Iepziekte, 

Verzoekt het college 

- bij de herplant van bomen - waar mogelijk - op te dragen een boom terug te (doen) 
plaatsen met een gelijkwaardige hoeveelheid bladermassa in volgroeide toestand, 

- af te zien van de verplichting om soort door soort te vervangen, zodat er meer diver-
siteit in het bomenbestand ontstaat en er minder kans op kaalslag is bij een bomen-
ziekte, 

- om dezelfde reden de eis te laten vervallen om één soort per straat te planten en in 
plaats daarvan een afwisseling van soorten in een vastgesteld patroon mogelijk te 
maken, 

gaat over tot de orde van de dag, 
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